
 
 
Rada Miejska w Augustowie

 
 
 

PROTOKÓŁ NR II/18
z obrad II sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu

Miejskiego w Augustowie, ul. 3 Maja 60
 

26 listopada 2018 r.
 
 
 
 
 
 
 
 
W obradach sesji wzięło udział 19 radnych, co stanowi o prawomocności obrad
- lista obecności w załączeniu /zał. nr 1/.
 
 
 
 
 
 
Ponadto w obradach udział wzięli:
- Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta,
- Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta,
- kierownicy i dyrektorzy jednostek organizacyjnych miasta,
- pracownicy Urzędu Miejskiego,
- goście,
- mieszkańcy
- dziennikarze.
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                           Obrady rozpoczęto 26 listopada 2018 r. o godz. 13.05
                                                           a zakończono o godz. 17.30 tego samego dnia.
 
 
Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Augustowa od ostatniej sesji Rady Miejskiej.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:
a) wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. "Dostosowanie miejsc 



    wychowania przedszkolnego do potrzeb osób niepełnosprawnych w Przedszkolu nr 2 
    w Augustowie",
b) składu liczbowego i osobowego Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej w Augustowie,
c) składu liczbowego i osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Augustowie,
d) składu liczbowego i osobowego Komisji do spraw Budżetu Rady Miejskiej Augustowie,
e) składu liczbowego i osobowego Komisji Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie,
f)  składu liczbowego i osobowego Komisji Społeczno-Oświatowej Rady Miejskiej 
    w Augustowie,
g) powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Augustowie,
h) rozpatrzenia skargi na postawę urzędnika samorządowego, 
i) uzgodnienia przeprowadzania zabiegów pielęgnacyjnych pomników przyrody rosnących 
   na terenie Gminy Miasta Augustów,
j) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do zasiłku celowego na zakup 
   żywności lub  posiłków w ramach wieloletniego rządowego programu "Posiłek w szkole
   i w domu" na lata 2019 – 2023,
k) zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej,
l) powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o.o. z siedzibą w Dolistowie Starym zadania 
   Gminy Miasta Augustów w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi zbieranymi
   selektywnie oraz wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Miasto Augustów
   umowy  wykonawczej na świadczenie usług w ogólnym interesie gospodarczym w zakresie 
   gospodarki odpadami komunalnymi zbieranymi selektywnie, niezbędnej dla realizacji
   projektu pn.: ,,Biebrzański System Gospodarki Odpadami - etap III - PSZOKI", 
   współfinansowanego ze środków Funduszu Spójności w ramach Programu Operacyjnego 
   Infrastruktura i Środowisko na lata 2014-2020,
 ł) powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o.o. z siedzibą w Dolistowie Starym zadania
   Gminy Miasta Augustów w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi niesegregowanymi
   oraz wyrażenia zgody       na zawarcie przez Gminę Miasto Augustów umowy wykonawczej
   na świadczenie usług w ogólnym interesie gospodarczym w zakresie gospodarki odpadami 
   komunalnymi niesegregowanymi, niezbędnej       dla realizacji projektu pn.: ,,Biebrzański
  System Gospodarki Odpadami - etap III - RIPOK", współfinansowanego ze środków
   Funduszu Spójności w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata
   2014-2020,
m) uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Miasta Augustów z organizacjami
     pozarządowymi  oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z 24 kwietnia
     2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2019 r.,
n) ustalenia stref taryfowych dla taksówek na obszarze Miasta Augustowa.

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
7. Przyjęcie protokołów z obrad: LIV/18 sesji RM z 21.09.2018 r.; I sesji RM z 19.11.2018 r.
8. Zapytania i wolne wnioski.
9. Zamknięcie obrad.                                     
 
 
 
Ad.pkt     1   
Otwarcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego otwarciu obrad /0:03/.
 
Obrady II sesji Rady Miejskiej w Augustowie otworzył Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący 
Rady Miejskiej. Powitał Państwa Radnych, Pana Burmistrza, zaproszonych gości. Stwierdził, że zgodnie
z listą obecności na sali jest obecnych 19 radnych, co stanowi o prawomocności obrad /0:03/.

Ad. pkt 2. 
Przyjęcie porządku obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przyjęciu porządku obrad /0:29/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił zaproponowany porządek 



obrad /zał. nr 2/ i zapytał, czy ktoś chciałby wnieść do niego jakieś zmiany /0:29/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej wniósł o wykreślenie z porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie ustalenia stref taryfowych dla taksówek na obszarze Miasta Augustowa, 
ponieważ wymaga ona szerszej konsultacji na posiedzeniu Komisji Rozwoju /0:48/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Głos z sali /wypowiedź niezrozumiała/ /1:40/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:43/.
 
Głos z sali /wypowiedź niezrozumiała/ /1:44/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:45/.
 
Głos z sali /2:06/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:07/.
 
Głos w dyskusji zabrały osoby, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane z powodu wyłączonego 
mikrofonu /2:16/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:23/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta wniósł o wprowadzenie do porządku obrad projektów 
uchwał w sprawie /2:40/:
- uchwalenia „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta 
Augustów”,
- wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn.”Poprawa efektywności energetycznej 
poprzez modernizację oświetlenia ulicznego na terenie Miasta Augustów”,
- zmiany uchwały Nr XX/166/16 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 2 marca 2016 r., w sprawie Statutu
Miasta Augustowa,
- składu liczbowego i osobowego Komisji skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej w Augustowie,
- zmian budżetu miasta na rok 2018,
- zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2018-2031.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej wniósł o wprowadzenie do porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Miasta Augustowa. Poddał zgłoszone 
wnioski pod głosowanie. Zapytał, kto z Państwa  Radnych jest za wykreśleniem z porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie ustalenia stref taryfowych dla taksówek na obszarze Miasta Augustowa. 
Poprosił o podniesienie ręki i naciśnięcie stosownego przycisku w systemie e-Sesja. /7:21/
 
Głos w dyskusji zabrały osoby, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane z powodu wyłączonego 
mikrofonu /7:52/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:56/.
 
Głos w dyskusji zabrały osoby, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane z powodu wyłączonego 
mikrofonu /7:57/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /8:09/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obecnie nastąpi 
reasumpcja głosowania. Zapytał, kto z Państwa Radnych jest za wykreśleniem z porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie ustalenia stref taryfowych dla taksówek na obszarze Miasta Augustowa, kto jest 
przeciw, kto wstrzymał się od głosu /9:15/.



 
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
 
Wyniki imienne:
ZA (18)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, 
Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław Zawadzki
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Dariusz Ostapowicz
 
NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /10:23/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, kto z Państwa Radnych jest za 
dodaniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Założeń do planu zaopatrzenia w 
ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta Augustów”, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od 
głosu. Poprosił o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku w systemie e-Sesja /11:45/.
 
 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
 
Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław 
Zawadzki
 
NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /12:26/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, kto z Państwa Radnych jest za 
dodaniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji 
projektu pn. „Poprawa efektywności energetycznej poprzez modernizację oświetlenia ulicznego na 
terenie Miasta Augustów”, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od głosu /12:39/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
 
Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław 
Zawadzki



 
NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że propozycja wprowadzenia 
projektu uchwały do porządku obrad została przyjęta jednogłośnie /13:18/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, kto z Państwa Radnych jest za 
wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XX/166/16 Rady 
Miejskiej w Augustowie z dnia 2 marca 2016 r. w sprawie Statutu Miasta Augustowa /13:30/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
 
Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław 
Zawadzki
 
NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że propozycja wprowadzenia 
projektu uchwały do porządku obrad została przyjęta jednogłośnie /14:06/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, kto z Państwa Radnych jest za 
wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie składu liczbowego i osobowego Komisji
skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej w Augustowie /14:11/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
 
Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław 
Zawadzki
 
NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że propozycja wprowadzenia 
projektu uchwały do porządku obrad została przyjęta jednogłośnie /14:36/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, kto z Państwa Radnych jest za 
wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2018 /
14:37/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
 



Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław 
Zawadzki
 
NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że propozycja wprowadzenia 
projektu uchwały do porządku obrad została przyjęta jednogłośnie /15:42/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, kto z Państwa Radnych jest za 
wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Augustowa na lata 2018-2031 /15:46/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
 
Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław 
Zawadzki
 
NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że propozycja wprowadzenia 
projektu uchwały do porządku obrad została przyjęta jednogłośnie /16:14/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, kto z Państwa Radnych jest za 
wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Miasta 
Augustowa /16:17/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
 
Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław 
Zawadzki
 
NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że propozycja wprowadzenia 
projektu uchwały do porządku obrad została przyjęta jednogłośnie /16:44/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej przed poddaniem pod głosowanie 



zmienionego porządku obrad zaproponował, aby w punkcie 5d i 5e były rozpatrywane dwa projekty 
uchwał dotyczące powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o.o. z siedzibą w Dolistowie Starym zadań 
Gminy Miasta Augustów w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi zbieranymi selektywnie oraz w 
zakresie gospodarki odpadami komunalnymi niesegregowanymi. Przedstawił porządek obrad i zapytał, 
kto z Państwa Radnych jest za jego przyjęciem w przedstawionej formie /16:48/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, 
Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna 
Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław 
Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław Zawadzki
 
NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że porządek obrad został 
przyjęty jednogłośnie /24:17/.
 
Ad. pkt 3
Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Augustowa od ostatniej sesji Rady Miejskiej.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego sprawozdaniu z działalności Burmistrza Miasta 
Augustowa od ostatniej sesji Rady Miejskiej /24:21/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obecnie Rada Miejska 
przystąpi do rozpatrzenie punktu 3 porządku obrad poświęconego sprawozdaniu z działalności 
Burmistrza Miasta Augustowa od ostatniej sesji Rady Miejskiej /24:21/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /24:32/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /25:29/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /26:05/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /26:06/.
 
Ad.pkt     4   
Interpelacje i zapytania radnych.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego interpelacjom i zapytaniom radnych /26:08/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obecnie Rada Miejska 
przystąpi do rozpatrzenia punktu 4 poświęconego interpelacjom i zapytaniom radnych /26:08/.
 
Pani Radna Izabela Piasecka złożyła dwie interpelacje w imieniu Klubu Radnych Koalicja 
Obywatelska do Pana Burmistrza Miasta Augustowa za pośrednictwem Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w Augustowie /- załączeniu/ /26:23/.
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /29:39/.
 
Pani Radna Sylwia Bielawska złożyła cztery interpelacje /-w załączeniu/ /29:56/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /32:30/.
 



Pan Radny Mirosław Zawadzki złożył jedną interpelację /- w załączeniu//32:34/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /33:05/.
 
Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny zacytował przepisy dotyczące zgłaszania interpelacji 
i zapytań, które obowiązują od obecnej kadencji /33:14/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /33:58/.
 
Pani Radna Sylwia Bielawska /34:04/.
 
Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /34:35/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /35:00/.
 
Mieszkaniec – wypowiedź niezrozumiała /35:08/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /35:11/.
 
Mieszkaniec zabrał głos, ale jego wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu wyłączonego 
mikrofonu /35:17/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /35:23/.
 
Mieszkaniec zabrał głos, ale jego wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu wyłączonego 
mikrofonu /35:43/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /35:47/.
 
Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /36:14/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /36:16/.
 
Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /36:17/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /36:26/.
 
Ad. pkt 5a 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu 
pn. "Dostosowanie miejsc wychowania przedszkolnego do potrzeb osób niepełnosprawnych w 
Przedszkolu nr 2 w Augustowie".
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na przystąpienie do realizacji projektu pn. "Dostosowanie miejsc wychowania przedszkolnego do potrzeb 
osób niepełnosprawnych w Przedszkolu nr 2 w Augustowie" /36:56/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obecnie Rada Miejska 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji 
projektu pn. "Dostosowanie miejsc wychowania przedszkolnego do potrzeb osób niepełnosprawnych w 
Przedszkolu nr 2 w Augustowie". Zapytał, czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos na temat 
przedłożonego dokumentu /36:56/.
 
Głosów w dyskusji nie było i Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał 
projekt uchwały pod głosowanie /37:55/.
 
Wyniki głosowania



ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław 
Zawadzki

NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr II/3/18 w 
sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. "Dostosowanie miejsc wychowania 
przedszkolnego do potrzeb osób niepełnosprawnych w Przedszkolu nr 2 w Augustowie" została podjęta /
38:15/.
/Uchwała Nr II/3/18 – stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5b 
Rozpoczęcia projektu uchwały w sprawie uchwalenia "Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, 
energię elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta Augustów".
 
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie uchwalenia 
"Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta Augustów" /
38:19/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obecnie Rada Miejska 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie uchwalenia "Założeń do planu zaopatrzenia w 
ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Miasta Augustów" udzielił głosu Panu 
Burmistrzowi/38:19/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta przedstawił Pana Piotra Kuklę – Dyrektora ds. audytu i 
planowania energetycznego fundacji na rzecz Efektywnego Wykorzystania Energii, która opracowała ww.
program /38:34/.
 
Pan Piotr Kulka – Dyrektor ds. audytu i planowania energetycznego fundacji na rzecz Efektywnego
Wykorzystania Energii omówił projekt założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i 
paliwa gazowe dla miasta Augustowa /39:33/. 
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję /42:07/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /42:17/.
 
Pan Piotr Kulka – Dyrektor ds. audytu i planowania energetycznego fundacji na rzecz Efektywnego
Wykorzystania Energii /42:56/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /43:57/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /4:14/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /45:28/.
 
Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej 
poddał projekt uchwały pod głosowanie /46:24/.



 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław 
Zawadzki

NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr II/4/18 w 
sprawie uchwalenia „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla 
Miasta Augustów” została podjęta /46:50/.
/Uchwała Nr II/4/18 – stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.
 
Ad. pkt 5c 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu 
pn. "Poprawa efektywności energetycznej poprzez modernizację oświetlenia ulicznego na terenie 
Miasta Augustów".
Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na przystąpienie do realizacji projektu pn. "Poprawa efektywności energetycznej poprzez modernizację 
oświetlenia ulicznego na terenie Miasta Augustów" /47:01/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obecnie Rada Miejska 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji 
projektu pn. "Poprawa efektywności energetycznej poprzez modernizację oświetlenia ulicznego na terenie
Miasta Augustów". Zapytał, czy są pytania dotyczące przedłożonego dokumentu /47:01/.
 
Głosów w dyskusji nie było i Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał 
projekt uchwały pod głosowanie /47:29/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław 
Zawadzki
 
NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr II/5/18 w 
sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. "Poprawa efektywności 
energetycznej poprzez modernizację oświetlenia ulicznego na terenie Miasta Augustów" została podjęta /
47:58/.
/Uchwała Nr II/5/18 – stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/.
 



Ad. pkt 5d 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o.o. 
z siedzibą w Dolistowie Starym zadania Gminy Miasta Augustów w zakresie gospodarki odpadami 
komunalnymi zbieranymi selektywnie oraz wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Miasto 
Augustów umowy wykonawczej na świadczenie usług w ogólnym interesie gospodarczym w 
zakresie gospodarki odpadami komunalnymi zbieranymi selektywnie, niezbędnej dla realizacji 
projektu pn.: ,,Biebrzański System Gospodarki Odpadami - etap III - PSZOKI", 
współfinansowanego ze środków Funduszu Spójności w ramach Programu Operacyjnego 
Infrastruktura i Środowisko na lata 2014-2020.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie powierzenia 
spółce pod firmą: BIOM Sp. z o.o. z siedzibą w Dolistowie Starym zadania Gminy Miasta Augustów w 
zakresie gospodarki odpadami komunalnymi zbieranymi selektywnie oraz wyrażenia zgody na zawarcie 
przez Gminę Miasto Augustów umowy wykonawczej na świadczenie usług w ogólnym interesie 
gospodarczym w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi zbieranymi selektywnie, niezbędnej dla 
realizacji projektu pn.: ,,Biebrzański System Gospodarki Odpadami - etap III - PSZOKI", 
współfinansowanego ze środków Funduszu Spójności w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i
Środowisko na lata 2014-2020 /48:01/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obecnie Rada Miejska 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o.o. z 
siedzibą w Dolistowie Starym zadania Gminy Miasta Augustów w zakresie gospodarki odpadami 
komunalnymi zbieranymi selektywnie oraz wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Miasto Augustów 
umowy wykonawczej na świadczenie usług w ogólnym interesie gospodarczym w zakresie gospodarki 
odpadami komunalnymi zbieranymi selektywnie, niezbędnej dla realizacji projektu pn.: ,,Biebrzański 
System Gospodarki Odpadami - etap III - PSZOKI", współfinansowanego ze środków Funduszu 
Spójności w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 2014-2020. Udzielił 
głosu Burmistrzowi Miasta /48:01/.
 
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta poprosił, aby ideę uchwały przedstawił Pan Prezes 
Spółki BIOM /48:23/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /48:51/.
 
Pan Mirosław Bałakier – Prezes BIOM Sp. z o.o. w Dolistowie Starym omówił projekt uchwały /
49:11/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /54:09/.
 
Pan Mirosław Bałakier – Prezes BIOM Sp. z o.o. w Dolistowie Starym /54:31/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /56:55/.
 
Pan Mirosław Bałakier – Prezes BIOM Sp. z o.o. w Dolistowie Starym /56:57/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /57:05/.
 
Pan Mirosław Bałakier – Prezes BIOM Sp. z o.o. w Dolistowie Starym /58:00/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /58:03/.
 
Pan Mirosław Bałakier – Prezes BIOM Sp. z o.o. w Dolistowie Starym /58:41/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:00:07/.
 
Pan Mirosław Bałakier – Prezes BIOM Sp. z o.o. w Dolistowie Starym /1:00:08/.



 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:00:09/.
 
Pan Mirosław Bałakier – Prezes BIOM Sp. z o.o. w Dolistowie Starym /1:01:02/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:01:03/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o.o. z siedzibą w Dolistowie Starym zadania 
Gminy Miasta Augustów w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi zbieranymi selektywnie oraz 
wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Miasto Augustów umowy wykonawczej na świadczenie usług 
w ogólnym interesie gospodarczym w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi zbieranymi 
selektywnie, niezbędnej dla realizacji projektu pn.: ,,Biebrzański System Gospodarki Odpadami - etap III 
- PSZOKI", współfinansowanego ze środków Funduszu Spójności w ramach Programu Operacyjnego 
Infrastruktura i Środowisko na lata 2014-2020. /1:01:10/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław 
Zawadzki
 
NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr II/6/18 w 
sprawie powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o.o. z siedzibą w Dolistowie Starym zadania Gminy 
Miasta Augustów w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi zbieranymi selektywnie oraz wyrażenia
zgody na zawarcie przez Gminę Miasto Augustów umowy wykonawczej na świadczenie usług w 
ogólnym interesie gospodarczym w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi zbieranymi selektywnie,
niezbędnej dla realizacji projektu pn.: ,,Biebrzański System Gospodarki Odpadami - etap III - PSZOKI", 
współfinansowanego ze środków Funduszu Spójności w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura 
i Środowisko na lata 2014-2020 została podjęta /1:02:07/.
/Uchwała Nr II/6/18 – stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt     5e   
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o.o. 
z siedzibą w Dolistowie Starym zadania Gminy Miasta Augustów w zakresie gospodarki odpadami 
komunalnymi niesegregowanymi oraz wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Miasto Augustów
umowy wykonawczej na świadczenie usług w ogólnym interesie gospodarczym w zakresie 
gospodarki odpadami komunalnymi niesegregowanymi, niezbędnej dla realizacji projektu pn.: 
,,Biebrzański System Gospodarki Odpadami - etap III - RIPOK", współfinansowanego ze środków 
Funduszu Spójności w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 2014-
2020.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z 
o.o. z siedzibą w Dolistowie Starym zadania Gminy Miasta Augustów w zakresie gospodarki odpadami 
komunalnymi niesegregowanymi oraz wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Miasto Augustów 
umowy wykonawczej na świadczenie usług w ogólnym interesie gospodarczym w zakresie gospodarki 
odpadami komunalnymi niesegregowanymi, niezbędnej dla realizacji projektu pn.: ,,Biebrzański System 
Gospodarki Odpadami - etap III - RIPOK", współfinansowanego ze środków Funduszu Spójności w 
ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 2014-2020 /1:02:11/.



Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały
w sprawie powierzenia  spółce pod firmą:  BIOM Sp.  z  o.o.  z siedzibą w Dolistowie  Starym zadania
Gminy  Miasta  Augustów  w  zakresie  gospodarki  odpadami  komunalnymi  niesegregowanymi  oraz
wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Miasto Augustów umowy wykonawczej na świadczenie usług
w ogólnym interesie gospodarczym w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi niesegregowanymi,
niezbędnej dla realizacji projektu pn.: ,,Biebrzański System Gospodarki Odpadami - etap III - RIPOK",
współfinansowanego ze środków Funduszu Spójności w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura
i Środowisko na lata 2014-2020. /1:02:11/.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
 
Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław 
Zawadzki
 
NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr II/7/18 w 
sprawie powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o.o. z siedzibą w Dolistowie Starym zadania Gminy 
Miasta Augustów w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi niesegregowanymi oraz wyrażenia 
zgody na zawarcie przez Gminę Miasto Augustów umowy wykonawczej na świadczenie usług w 
ogólnym interesie gospodarczym w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi niesegregowanymi, 
niezbędnej dla realizacji projektu pn.: ,,Biebrzański System Gospodarki Odpadami - etap III - RIPOK", 
współfinansowanego ze środków Funduszu Spójności w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura 
i Środowisko na lata 2014-2020 została podjęta /1:03:11/.
/Uchwała Nr II/7/18 – stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach /1:03:16/.
 
Przerwa  /1:03:18 do 1:22:46/
 
Ad. pkt 5f
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie składu liczbowego i osobowego Komisji Uzdrowiskowej 
Rady Miejskiej w Augustowie.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie składu liczbowego i osobowego Komisji 
Uzdrowiskowej Rady Miejskiej w Augustowie /1:22:47 /.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady po przerwie. 
Poinformował, że obecnie Rada Miejska przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie składu 
liczbowego i osobowego Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej w Augustowie. Zaproponował, aby w §
1 projektu tej uchwały był podany skład Komisji bez podawania składu liczbowego. Zapytał, czy 
Państwo Radni mają uwagi i inne propozycje. Uwag nie zgłoszono. Poprosił Państwa Radnych o 
zgłaszanie kandydatur na członków Komisji Uzdrowiskowej. Zgłosił w imieniu Klubu Radnych Prawa 
Sprawiedliwości kandydatury Pana Radnego Dariusza Ostapowicza i Pana Radnego Mieczysława 
Szczerbakow. Zapytał, czy są inne propozycje. Otworzył dyskusję /1:22:47/. 
 
W dyskusji zabrali głos:
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik zasugerował określenie liczby osób w Komisji, aby Komisje były 
sześcioosobowe, np. po dwie osoby z każdego ugrupowania, Klubu Radnych.  Zgłosił do Komisji 
Uzdrowiskowej Pana Radnego Marka Sznejdera i Panią Radną Agnieszkę Mroziewską, a jeżeli skład 



liczbowy nie będzie określony, to także Panią Radną Izabelę Agnieszkę Piasecką /1:25:23/. 
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:26:11/.
 
Pan Radny Tomasz Bukłaho zgłosił następujących kandydatów: Panią Radną Sylwię Bielawską oraz 
Panią Radną Katarzynę Raczkowską /1:26:19/.  
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej  /1:26:29/.
 
Pani Radna Sylwia Bielawska /1:26:36/. 
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:27:09/.
 
Pan Radny Mieczysław Szczerbakow  /1:27:36/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej  /1:28:11/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik  wycofał wniosek o ograniczenie składu liczbowego Komisji. 
Ponownie zgłosił do Komisji Uzdrowiskowej Pana Radnego Marka Sznejdera, Panią Radną Agnieszkę 
Mroziewska i Panią Radną Izabelę Agnieszkę Piasecką /1:29:28/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej  /1:29:44/. 
 
Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:30:08/. 
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:30:23/.
 
Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:30:24/. 
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Dariusz 
Ostapowicz wyraża zgodę na kandydowanie /1:30:28/. 
 
Pan Radny Dariusz Ostapowicz wyraził zgodę /1:31:00/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Mieczysław 
Szczerbakow wyraża zgodę /1:31:01/.
 
Pan Radny Mieczysław Szczerbakow wyraził zgodę na /1:31:04/. 
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pani Radna Sylwia 
Bielawska wyraża zgodę /1:31:06/. 
 
Pani Radna Sylwia Bielawska wyraziła zgodę /1:31:08/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pani Radna Katarzyna 
Raczkowska wyraża zgodę na kandydowanie /1:31:09/.
 
Pani Radna Katarzyna Raczkowska wyraziła zgodę /1:31:11/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Marek Sznejder 
wyraża zgodę na kandydowanie /1:31:12/.
 
Pan Radny Marek Sznejder wyraził zgodę /1:31:15/. 
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pani Radna Agnieszka 
Mroziewska wyraża zgodę na kandydowanie /1:31:16/.



 
Pani Radna Agnieszka Mroziewska wyraziła zgodę /1:31:19/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pani Radna Izabela 
Agnieszka Piasecka  wyraża zgodę na kandydowanie /1:31:20/.
 
Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka wyraziła zgodę /1:31:22/. 
 
Więcej kandydatur nie zgłoszono i Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej 
zapytał, czy są głosy przeciwne, aby wszystkie kandydatury były przegłosowane „w jednym bloku”. 
Uwag nie zgłoszono i Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie
projekt uchwały w sprawie składu osobowego Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej w Augustowie /
1:31:23/. 
 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
 
Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław 
Zawadzki
 
NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr II/8/18 w 
sprawie składu osobowego Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej w Augustowie została podjęta /
1:33:52/.
/Uchwała Nr II/8/18 – stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/.
 
Ad. pkt 5g 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie składu liczbowego i osobowego Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w Augustowie.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie składu liczbowego 
i osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Augustowie /1:33:58/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obecnie Rada Miejska 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie składu liczbowego i osobowego Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Augustowie. Wyjaśnił, że skład liczbowy tej Komisji jest określony. 
Komisja Rewizyjna liczy 6 członków. Poprosił o zgłaszanie kandydatur na członków tej Komisji. Zgłosił 
w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość Panią Radną Alicję Dobrowolską i  Panią Radną 
Jolantę Onetę Roszkowską /1:34:42/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik  zgłosił do Komisji Rewizyjnej Pana Radnego Adama Sieńko oraz
swoją osobę /1:35:01/. 
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:35:16/. 
 
Pan Radny Tomasz Bukłaho /1:35:33/. 
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej  /1:35:46/. 
 
Pan Radny Tomasz Bukłaho zgłosił kandydaturę Pani Radnej Aleksandry Kleczkowskiej /1:35:50/.



 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:35:57/. 
 
Pan Radny Tomasz Bukłaho /1:36:14/. 
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:36:25/. 
 
Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /1:36:40/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Adam Sieńko 
wyraża zgodę na kandydowanie /1:36:58/. 
 
Pan Radny Adam Sieńko wyraził zgodę /1:37:35/. 
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Leszek Stanisław 
Cieślik wyraża zgodę na kandydowanie /1:37:36/. 
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik wyraził zgodę /1:37:37/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pani Radna 
Alicja Dobrowolska wyraża zgodę na kandydowanie /1:37:38/. 
 
Pani Radna Alicja Dobrowolska wyraziła zgodę /1:37:41/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pani Radna Jolanta Oneta 
Roszkowska  wyraża zgodę na kandydowanie /1:37:42/. 
 
Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska wyraziła zgodę  /1:37:45/.                             
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pani Radna Aleksandra 
Kleczkowska wyraża zgodę na kandydowanie /1:37:41/.
Pani Radna Aleksandra Kleczkowska wyraziła zgodę /1:37:48/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Augustowie /1:37:50/ 
 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
 
Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław 
Zawadzki
 
NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr II/9/18 w 
sprawie składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Augustowie została podjęta /1:39:09/.
/Uchwała Nr II/9/18 – stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/.
 
Ad. pkt 5h 
Rozpatrzenie składu liczbowego i osobowego Komisji do spraw Budżetu Rady Miejskiej w 



Augustowie.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie składu liczbowego 
i osobowego Komisji do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie /1:39:18 /.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obecnie Rada Miejska 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie składu liczbowego i osobowego Komisji do spraw 
Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie. Zapytał, czy poza zgłoszeniem kandydatur do tej Komisji, są 
inne propozycje co do zapisów tej uchwały. Uwag nie zgłoszono i Pan Przewodniczący poddał pod 
głosowanie swój wniosek dotyczący zmiany zapisu w § 1 w sprawie nie określania liczby radnych w 
Komisji /1:39:18/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
 
Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław 
Zawadzki
 
 
NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek został przyjęty /
1:41:00/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Państwa Radnych o zgłaszanie 
kandydatur na członków Komisji do spraw Budżetu /1:41:03/. 
 
Pani Radna Sylwia Bielawska zgłosiła kandydatury Pani Radnej Aleksandry Kleczkowskiej i Pana 
Radnego Tomasza Bukłaho  /1:41:21/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:41:26/. 
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik zgłosił kandydaturę Pani Radnej Izabeli Piaseckiej oraz  swoją 
osobę /1:41:31/. 
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej w imieniu Klubu Radnych Prawo i 
Sprawiedliwość zgłosił kandydaturę Pani Radnej Aleksandry Marii Sigillewskiej oraz swoją osobę /
1:41:40/. 
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:41:54/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pani Radna Aleksandra 
Kleczkowska  wyraża zgodę na kandydowanie /1:41:58/.
 
Pani Radna Aleksandra Kleczkowska wyraziła zgodę /1:42:02/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Tomasz Bukłaho  
wyraża zgodę na kandydowanie /1:42:03/. 
 
Pan Radny Tomasz Bukłaho wyraził zgodę /1:42:05/. 
 



Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pani Radna Izabela 
Agnieszka Piasecka  wyraża zgodę na kandydowanie /1:42:07/. 
 
Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka wyraziła zgodę /1:42:08/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Leszek Stanisław 
Cieślik  wyraża zgodę na kandydowanie /1:42:09/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik wyraził zgodę /1:42:10/.  
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pani Radna Aleksandra 
Maria Sigillewska wyraża zgodę na kandydowanie /1:42:12/.
 
Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska wyraziła zgodę /1:42:14/. 
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej  wyraził zgodę na kandydowanie /
1:42:15/. 
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie składu osobowego Komisji do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie /1:42:23/. 
 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
 
Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz  iklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław 
Zawadzki
 
NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr II/1018 w 
sprawie składu osobowego Komisji do spraw Budżetu  Rady Miejskiej w Augustowie została podjęta /
1:43:27/.
/Uchwała Nr II/10/18 – stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/.
 
Ad.pkt     5i  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie składu liczbowego i osobowego Komisji Rozwoju Rady 
Miejskiej w Augustowie.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie składu liczbowego 
i osobowego Komisji Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie /1:43:32/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obecnie Rada Miejska 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie składu liczbowego i osobowego Komisji Rozwoju.
Zaproponował zmianę brzmienia § 1 w postaci wykreślenia zapisu dotyczącego określenia liczby 
członków Komisji. Zapytał, czy są inne propozycje dotyczące projektu tej uchwały. Propozycji nie 
zgłoszono. Pan Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany 
brzmienia §1 /1:43:32/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
 



Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław 
Zawadzki
 
NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek został przyjęty 
jednogłośnie. Następnie poprosił Państwa Radnych o zgłaszanie kandydatur na członków Komisji 
Rozwoju /1:44:43/.
 
Pan Radny Tomasz Bukłaho zgłosił kandydatury Pani Radnej Aleksandry Kleczkowskiej, Pani Radnej 
Sylwii Bielawskiej i Pana Radnego Mirosława Zawadzkiego /1:45:04/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:45:16/.
 
Pani Radna Sylwia Bielawska zgłosiła kandydaturę Pana Radnego Tomasza Bukłaho  /1:45:22/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:45:27/. 
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik w imieniu Klubu Radnych Koalicja Obywatelska zgłosił 
kandydatury Pani Radnej Izabeli Agnieszki Piaseckiej, Pana Radnego Rafała Harasima,  Pana Radnego 
Adama Sieńko, Pana Radnego Marka Sznejdera /1:45:33/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej w imieniu Klubu Radnych Prawo i 
Sprawiedliwość zgłosił kandydatury Pana Radnego Dariusza Ostapowicza, Pana Radnego Mieczysława 
Szczerbakowa, Pana Radnego Mirosława Chudeckiego, Pana Radnego Tomasza Miklasa. Zapytał, czy 
Pani Radna Aleksandra Kleczkowska  wyraża zgodę na kandydowanie /1:45:52/.
 
Pani Radna Aleksandra Kleczkowska wyraziła zgodę /1:46:31/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pani Radna Sylwia 
Bielawska wyraża zgodę na kandydowanie /1:46:32/. 
 
Pani Radna Sylwia Bielawska wyraziła zgodę /1:46:35/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Mirosław 
Zawadzki wyraża zgodę na kandydowanie /1:46:36/.
 
Pan Radny Mirosław Zawadzki wyraził zgodę /1:46:37/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Tomasz Bukłaho 
wyraża zgodę na kandydowanie /1:46:38/.
 
Pan Radny Tomasz Bukłaho wyraził zgodę /1:46:40/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pani Radna Izabela 
Agnieszka Piasecka wyraża zgodę na kandydowanie /1:46:41/.
 
Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka wyraziła zgodę /1:46:43/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Rafał Harasim 



wyraża zgodę na kandydowanie /1:46:45/.
 
Pan Radny Rafał Harasim wyraził zgodę /1:46:46/.
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Adam Sieńko 
wyraża zgodę na kandydowanie /1:46:47/.
 
Pan Radny Adam Sieńko wyraził zgodę /1:46:48/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Marek Sznejder 
wyraża zgodę na kandydowanie /1:46:50/.
 
Pan Radny Marek Sznejder wyraził zgodę /1:46:51/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:46:52/.
 
Pan Radny Mirosław Chudecki /1:46:58/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Dariusz 
Ostapowicz wyraża zgodę na kandydowanie /1:47:11/.
 
Pan Radny Dariusz Ostapowicz wyraził zgodę /1:47:24/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Mieczysław 
Szczerbakow wyraża zgodę na kandydowanie /1:47:25/.
 
Pan Radny Mieczysław Szczerbakow wyraził zgodę /1:47:27/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Mirosław 
Chudecki wyraża zgodę na kandydowanie /1:47:28/.
 
Pan Radny Mirosław Chudecki wyraził zgodę /1:47:29/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Tomasz Miklas 
wyraża zgodę na kandydowanie /1:47:31/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas wyraził zgodę /1:47:32/. 
 
Po zamknięciu listy zgłoszeń, Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał pod
głosowanie projekt uchwały w sprawie składu osobowego Komisji Rozwoju Rady Miejskiej w 
Augustowie /1:47:33/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
 
Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław 
Zawadzki
 
NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr II/1118 w 



sprawie składu osobowego Komisji Rozwoju  Rady Miejskiej w Augustowie została podjęta /1:49:09/.
/Uchwała Nr II/11/18 – stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/.
 
Ad.pkt     5j  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie składu liczbowego i osobowego Komisji Społeczno-
Oświatowej Rady Miejskiej w Augustowie.
 /Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie składu liczbowego
i osobowego Komisji Społeczno-Oświatowej Rady Miejskiej w Augustowie /1:49:15/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obecnie Rada Miejska 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie składu liczbowego i osobowego Komisji 
Społeczno-Oświatowej. Zgłosił wniosek o zmianę zapisu  w § 1 w postaci wykreślenia zapisu 
dotyczącego określenia składu liczbowego Komisji. Zapytał, czy są inne propozycje dotyczące zapisów w
projekcie tej uchwały. Propozycji nie zgłoszono. Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie 
wniosek w sprawie zmiany brzmienia § 1 /1:49:15/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
 
Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław 
Zawadzki
 
NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek został przyjęty 
jednogłośnie. Poprosił Państwa Radnych o zgłaszanie kandydatur na członków Komisji Społeczno-
Oświatowej /1:50:37/. 
 
Pan Radny Tomasz Bukłaho zgłosił kandydaturę Pana Radnego Mirosława Zawadzkiego i Pani Radnej 
Katarzyny Raczkowskiej /1:50:55/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:51:03/. 
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik zgłosił kandydatury Pana Radnego Marka Sznejdera, Pana 
Radnego Rafała Harasima, Pani Radnej Izabeli Piaseckiej /1:51:08/. 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:51:17/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej w imieniu Klubu Radnych Prawa i 
Sprawiedliwości zgłosił kandydatury Pani Radnej Aleksandry Marii Sigillewskiej, Pana Radnego 
Tomasza Miklasa /1:51:24/. 
 
Pan Radny Mirosław Chudecki /1:51:38/.
 
Pan Radny Mirosław Szczerbakow zgłosił kandydaturę Pana Radnego Mirosława Chudeckiego /
1:51:41/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Mirosław 
Zawadzki wyraża zgodę na kandydowanie /1:51:46/.
 
Pan Radny Mirosław Zawadzki  wyraził zgodę /1:52:01/



 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pani Radna Katarzyna 
Raczkowska wyraża zgodę na kandydowanie /1:52:02/.
 
Pani Radna Katarzyna Raczkowska wyraziła zgodę /1:52:04/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Marek Sznejder 
wyraża zgodę na kandydowanie /1:52:05/. 
 
Pan Radny Marek Sznejder wyraził zgodę /1:52:07/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Rafał Harasim 
wyraża zgodę na kandydowanie /1:52:09/.
 
Pan Radny Rafał Harasim wyraził zgodę /1:52:10/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pani Radna Izabela 
Agnieszka Piasecka wyraża zgodę na kandydowane /1:52:12/.
 
Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka wyraziła zgodę /1:52:13/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pani Radna Aleksandra 
Sigillewska wyraża zgodę na kandydowanie /1:52:15/.
 
Pani Radna Aleksandra Sigillewska wyraziła zgodę /1:52:16/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Tomasz Miklas 
wyraża zgodę na kandydowanie /1:52:17/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas wyraził zgodę /1:52:18/. 
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Mirosław 
Chudecki wyraża zgodę na kandydowanie /1:52:20/.
 
Pan Radny Mirosław Chudecki  wyraził zgodę /1:52:20/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie składu osobowego Komisji Społeczno-Oświatowej wraz ze zmianą  zapisu w § 1 /1:52:22/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
 
Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław 
Zawadzki
 
NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr II/1218 w 
sprawie składu liczbowego i osobowego Komisji Społeczno-Oświatowej Rady Miejskiej w Augustowie 
została podjęta /1:53:21/.



/Uchwała Nr II/12/18 – stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/.
 
Ad.pkt     5k  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej 
w Augustowie.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie powołania 
doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Augustowie /1:53:26/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obecnie Rada Miejska 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej. Zgłosił 
wniosek o zmianę zapisu  w § 1 w postaci wykreślenia zapisu dotyczącego określenia składu liczbowego 
Komisji. Zapytał, czy są inne propozycje. Propozycji nie zgłoszono i Pan Przewodniczący Rady Miejskiej
poddał swój wniosek pod głosowanie /1:53:26/. 
 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
 
Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław 
Zawadzki
 
NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik
 
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek został przyjęty 
jednogłośnie. Następnie poprosił Państwa Radnych o zgłaszanie kandydatur na członków doraźnej  
Komisji Statutowej /1:55:04/. 
 
Pan Radny Tomasz Bukłaho zgłosił kandydaturę Pani Radnej Sylwii Bielawskiej /1:55:20/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:55:28/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik zgłosił swoją kandydaturę oraz Pana Radnego Marka Sznejdera /
1:55:32/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:55:39/.
 
Pani Radna Sylwia Bielawska zgłosiła kandydaturę Pana Radnego Tomasza Bukłaho /1:55:43/. 
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej w imieniu Klubu Radnych Prawa i 
Sprawiedliwości zgłosił kandydaturę Pana Radnego Tomasza Miklasa oraz swoją osobę. Zapytał, czy Pan
Radny Tomasz Bukłaho wyraża zgodę na kandydowanie /1:55:47/.
 
Pan Radny Tomasz Bukłaho  wyraził zgodę na kandydowanie /1:56:05/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pani Radna Sylwia 
Bielawska wyraża zgodę /1:56:07/.
 
Pani Radna Sylwia Bielawska wyraziła zgodę /1:56:09/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Leszek Stanisław 



Cieślik wyraża zgodę na kandydowanie /1:56:10/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik wyraził zgodę /1:56:11/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Marek Sznejder 
wyraża zgodę na kandydowanie /1:56:13/.
 
Pan Radny Marek Sznejder wyraził zgodę /1:56:15/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Tomasz Miklas 
wyraża zgodę na kandydowanie /1:56:16/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas wyraził zgodę /1:56:16/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej wyraził zgodę na kandydowanie. 
Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej 
Rady Miejskiej w Augustowie wraz ze zmianą zapisu w § 1 /1:56:17/.
 
 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
 
Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław 
Zawadzki
 
NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr II/1318 w 
sprawie składu liczbowego i osobowego doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Augustowie 
została podjęta /1:57:21/.
/Uchwała Nr II/13/18 – stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5l 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XX/166/16 Rady Miejskiej 
w Augustowie z dnia 2 marca 2016 r. w sprawie Statutu Miasta Augustowa.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmiany uchwały 
Nr XX/166/16 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 2 marca 2016 r. w sprawie Statutu Miasta 
Augustowa /1:57:24/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obecnie Rada Miejska 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XX/166/16 Rady Miejskiej w 
Augustowie z dnia 2 marca 2016 r. w sprawie Statutu Miasta Augustowa. Zapytał, czy są wnioski do tego 
projektu uchwały wprowadzającej do Statutu Komisję skarg, wniosków i petycji /1:57:24/.
 
Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /1:58:27/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:58:43/.
 
Głos w dyskusji /wypowiedź niezrozumiała/.
 



Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:59:28/.
 
Pan Radny Tomasz Bukłaho zgłosił wniosek o zastosowanie zasady, która była przyjęta w poprzednich 
uchwałach, aby Komisja była otwarta, aby radni chcący pracować w tej Komisji mieli taką możliwość /
1:59:58/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:00:35/.
 
Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny zaproponował wykreślenie § 1 w „Regulaminie skarg 
wniosków i petycji” oraz zmianę numeracji /2:00:39/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:00:49/.
 
Pan Radny Tomasz Bukłaho /2:01:03/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał wniosek Pana Radnego Tomasza 
Bukłaho pod głosowanie /2:01:05/
 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław 
Zawadzki
 
NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XX/166/16 Rady 
Miejskiej w Augustowie z dnia 2 marca 2016 r. w sprawie Statutu Miasta Augustowa wraz z 
zaproponowaną zmianą /2:02:13/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław 
Zawadzki
 
NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr II/14/18 w 
sprawie zmiany uchwały Nr XX/166/16 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 2 marca 2016 r. w sprawie 
Statutu Miasta Augustowa wraz z zaproponowaną zmianą została podjęta /2:03:12/.

Ad. pkt 5m



Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie składu liczbowego i osobowego Komisji skarg, wniosków
i petycji Rady Miejskiej w Augustowie.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie składu liczbowego 
i osobowego Komisji skarg, wniosków i petycji /2:03:16/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obecnie Rada Miejska 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie składu liczbowego i osobowego Komisji skarg, 
wniosków i petycji Rady Miejskiej w Augustowie. Zgłosił wniosek o zmianę brzmienia § 1., aby zostało 
wykreślone sformułowanie określające liczbę członków Komisji. Zapytał, czy są inne propozycje. Innych
propozycji nie zgłoszono i Pan Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek w 
sprawie zmiany brzmienia § 1. uchwały powołującej Komisję skarg wniosków i petycji Rady Miejskiej 
w Augustowie /2:03:16/.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Agnieszka Mroziewska, Dariusz 
Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam 
Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław Zawadzki
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Miklas
 
NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
Poprosił o zgłaszanie kandydatur do Komisji skarg, wniosków i petycji /2:04:49/.
 
Pan Radny Tomasz Bukłaho zgłosił kandydaturę Pani Radnej Sylwii Bielawskiej.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:05:15/.
 
Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik zgłosił kandydatury Pana Radnego Adama Sieńko i Pani Radnej 
Agnieszki Mroziewskiej /2:05:20/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej w imieniu Klubu Radnych Prawa i 
Sprawiedliwości zgłosił kandydatury Pani Radnej Alicji Dobrowolskiej i Pani Radnej Jolanty Onety 
Roszkowskiej. Po zamknięciu listy zgłoszeń zapytał, czy Pani Radna Sylwia Bielawska wyraża zgodę na 
kandydowanie /2:05:29/.
 
Pani Radna Sylwia Bielawska wyraziła zgodę /2:05:50/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pan Radny Adam Sieńko 
wyraża zgodę /2:05:51/.
 
Pan Radny Adam Sieńko wyraził zgodę /2:05:53/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pani Radna Agnieszka 
Mroziewska wyraża zgodę /2:05:55/.
 
Pani Radna Agnieszka Mroziewska wyraziła zgodę /2:05:57/.
 



Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pani Radna Alicja 
Dobrowolska wyraża zgodę /2:05:59/.
 
Pani Radna Alicja Dobrowolska wyraziła zgodę /2:06:01/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy Pani Jolanta Oneta 
Roszkowska wyraża zgodę /2:06:02/.
 
Pani Jolanta Oneta Roszkowska wyraziła zgodę /2:06:04/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie składu osobowego Komisji skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej w Augustowie /2:06:06/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław 
Zawadzki
 
NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr II/15/18 w 
sprawie składu osobowego Komisji skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej w Augustowie została 
podjęta /2:07:02/.
/Uchwała Nr II/15/18 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/.
 
Ad. pkt 5n
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Miasta Augustowa.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie wynagrodzenia 
Burmistrza Miasta Augustowa /2:07:07/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obecnie Rada Miejska 
przystąpi do rozpatrzenia punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie wynagrodzenia 
Burmistrza Miasta Augustowa. Omówił projekt uchwały. Zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 
w tej sprawie zabrać głos. Głosów w dyskusji nie było i Pan Przewodniczący Rady Miejskiej poddał 
projekt uchwały pod głosowanie /2:07:07/.
 
 
 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław 
Zawadzki



NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr II/16/18 w 
sprawie wynagrodzenia Burmistrza Miasta Augustowa została podjęta  /2:10:02/.
/Uchwała Nr II/16/18 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/

Ad. pkt 5o 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na postawę urzędnika 
samorządowego.
/Czas rozpatrzenia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na postawę urzędnika 
samorządowego /2:10:05/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obecnie Rada Miejska 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na postawę urzędnika 
samorządowego. Uchwała jest kontynuacją prac Komisji Rewizyjnej poprzedniej kadencji Rady 
Miejskiej. Komisja zgodnie z projektem uchwały i uzasadnieniem  proponuje Radzie Miejskiej uznać tę 
skargę za niezasadną. Zapytał, czy są uwagi do przedłożonego projektu uchwały /2:10:05/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pan Radny Tomasz Miklas przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej poprzedniej kadencji Rady Miejskiej
uznającą skargę za bezzasadną /2:11:22/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie /
2:12:27/.
 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław 
Zawadzki
 
 
NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr II/17/18 w 
sprawie rozpatrzenia skargi na postawę urzędnika samorządowego została podjęta /2:12:53/.
/Uchwała Nr II/17/18 stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/
 
Ad. pkt 5p 
Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzania 
zabiegów pielęgnacyjnych pomników przyrody rosnących na terenie Gminy Miasta Augustów.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie uzgodnienia 
przeprowadzania zabiegów pielęgnacyjnych pomników przyrody rosnących na terenie Gminy Miasta 
Augustów /2:12:55/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obecnie Rada Miejska 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzania zabiegów 
pielęgnacyjnych pomników przyrody rosnących na terenie Gminy Miasta Augustów. Zmiana w stosunku 
do poprzedniej uchwały dotyczy § 7, ponieważ nadzór Pana Wojewody zwrócił uwagę, że musi być 



zmieniony zapis dotyczący wejścia w życie tej uchwały. Głosów w dyskusji nie było i Pan 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie /2:12:55/.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław 
Zawadzki

NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr II/18/18 w 
sprawie uzgodnienia przeprowadzania zabiegów pielęgnacyjnych pomników przyrody rosnących na 
terenie Gminy Miasta Augustów została podjęta /2:15:19/.
/Uchwała Nr II/18/18 stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/
 
Ad. pkt 5r 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 
do zasiłku celowego na zakup żywności lub posiłków w ramach wieloletniego rządowego programu 
"Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019 – 2023.
 
 
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie podwyższenia 
kryterium dochodowego uprawniającego do zasiłku celowego na zakup żywności lub posiłków w ramach 
wieloletniego rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019 – 2023 /2:15:21/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do zasiłku celowego na zakup żywności lub posiłków w ramach wieloletniego 
rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019 – 2023. Udzielił głosu Pani Kierownik 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej /2:15:21/.
 
Pani Teresa Dobko – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej omówiła projekt uchwały /
2:15:56/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:16:53/.
 
Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny wniósł autopoprawkę do projektu uchwały /2:16:54/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:17:14/.
 
Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /2:17:28/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:17:36/.
 
Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /2:17:37/.
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały z
wniesioną autopoprawką /2:17:41/.



Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław 
Zawadzki
 
NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr II/19/18 w 
sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do zasiłku celowego na zakup żywności 
lub posiłków w ramach wieloletniego rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019 – 
2023 została podjęta /2:18:24/.
/Uchwała Nr II/19/18 stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/.
 
Ad. pkt 5s 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy 
społecznej.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia z 
pomocy społecznej /2:18:28/.
Pan Marcin Kleczkowki – Przewodniczący Rady poinformował, że Rada Miejska obecnie przystąpi do
rozparzenia projektu uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej.
Poprosił o zabranie głosu Panią Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej /2:18:28/.

Pani Teresa Dobko – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej omówiła projekt  uchwały /
2:18:40/.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny wniósł autopoprawkę do projektu uchwały /2:19:29/.

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej 
poddał projekt uchwały pod głosowanie /2:19:41/.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław 
Zawadzki

NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowki – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała Nr II/20/18 w 
sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej została podjęta /2:20:08/.
/Uchwała Nr II/20/18 stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 5t 



Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy 
Miasta Augustów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3
ustawy z 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2019 r.
Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie uchwalenia 
Rocznego Programu Współpracy Gminy Miasta Augustów z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie, na 2019 r. /2:20:36/.
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obecnie Rada Miejska
przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Rocznego  Programu  Współpracy
Gminy Miasta Augustów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.
3 ustawy z 24 kwietnia 2003 r. działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2019 rok. Zapytał,
czy są uwagi w tej sprawie /2:20:36/.

Pan  Radny  Adam  Sieńko  zgłosił  wniosek,  aby  w  rozdziale  7  §  13  pkt  3  zwiększyć  kwotę
dofinansowania  działalności  klubów sportowych w Augustowie  ze  190.000 zł  do  kwoty  co najmniej
500.000 zł /2:21:09/.

W dyskusji zabrali głos:
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:23:17/.
Pan Radny Adam Sieńko /2:23:18/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:23:21/.

Pan Michał Kotarski – Inspektor w Wydziale Spraw Społecznych i Administracyjnych /2:23:37/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:27:01/.

Pan Radny Adam Sieńko /2:27:08/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:29:01/.

Pan Michał Kotarski – Inspektor w Wydziale Spraw Społecznych i Administracyjnych /2:29:08/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:31:18/.

Pan Radny Adam Sieńko /2:31:20/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:32:08/.

Pan Michał Kotarski – Inspektor w Wydziale Spraw Społecznych i Administracyjnych /2:32:10/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:33:29/.

Pan Radny Rafał Harasim /2:33:33/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:36:40/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa /2:36:49/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:37:47/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik /2:37:51/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:42:57/.

Pan Radny Tomasz Buklaho /2:43:01/.



Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:47:04/.

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /2:47:10/.

/Głosy w dyskusji – wypowiedzi niezrozumiałe/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:48:28/.

Pan Michał Kotarski – Inspektor w Wydziale Spraw Społecznych i Administracyjnych /2:48:37/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:49:43/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /2:49:50/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:51:19/.

Pan Radny Adam Sieńko podtrzymał swój wniosek formalny /2:51:23/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:52:52/.

Pan Radny Tomasz Bukłaho /2:52:57/.

Pan Radny Adam Sieńsko /2:54:32/.

Pan Radny Tomasz Bukłaho /2:54:33/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:56:38/.

Pan Radny Mirosław Chudecki /2:56:45/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:57:21/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /2:57:33/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:58:24/.

Pan Radny Rafał Harasim /2:58:28/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:00:33/.

Pan Radny Tomasz Bukłaho /3:00:38/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:03:54/.

Pan Radny Rafał Harasim /3:03:58/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:05:30/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta zgłosił wniosek o ogłoszenie przerwy /3:06:42/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę /3:06:48/.

Przerwa /3:06:52-3:30:59/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej  wznosił  obrady po przerwie.  Udzielił
głosu Panu Radnemu Tomaszowi Bukłaho /3:30:59/.



Pan Radny Tomasz Bukłaho /3:31:18/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:31:20/.

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /3:31:25/.

Głosy w dyskusji /3:31:38/.

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /3:31:40/.

Głosy w dyskusji /3:31:52/.

Pan Radny Mieczysław Szczerbakow /3:51:53/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:32:12/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /3:32:15/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:32:17/.

Pan Radny Tomasz Bukłaho /3:32:22/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził,  że  wniosek Pana Radnego
Adama Sieńko dotyczy zmiany w rozdziale 7 § 12 pkt 3 „wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej
i sportu” polegającej na zwiększeniu kwoty ze 190.000 zł do 500.000 zł. Zapytał Pana Radnego Adama
Sieńko, czy taki wniosek  ma poddać pod głosowanie /3:33:27/.

Pan Radny Adam Sieńko /wypowiedź potwierdzająca/ /3:33:59/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej  zrozumiał, że zmiana  dotyczy również
kwoty w § 13 /3:34:00/.

Głos w dyskusji zabrały osoby, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane z powodu wyłączonego
mikrofonu /3:34:10/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:34:15/.

Pan Sebastian Piekarski – Radca Prawny /3:34:55/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:35:08/

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /3:35:17/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:36:16/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /3:37:45/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:40:28/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /3:40:28/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:40:32/.

Pan Radny Adam Sieńko zwrócił uwagę, że w jego wniosku była zwiększona kwota ogólna /3:41:27/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:42:09/.



Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /3:42:14/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:43:30/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /3:43:31/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:43:31/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /3:43:34/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził głosowanie w sprawie wniosku
formalnego Pana Radnego Adama Sieńko. Przypomniał, że zgłoszony wniosek dotyczy zmiany w rozdz.
7 § 12 pkt  3  polegającej  na zwiększeniu  kwoty na wspieranie  i upowszechnianie  kultury fizycznej  z
190.000 zł do 50.000 zł. Wniosek dotyczy również § 13 /3:43:35/.

Pan Radny Adam Sieńko /wypowiedź potwierdzająca//3:45:24/.

Pan  Marcin  Kleczkowski  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  wniosek  pod  głosowanie  /
3:45:25/.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (6)
Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, 
Adam Sieńko, Marek Sznejder
PRZECIW (11)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Alicja Dobrowolska, Aleksandra Kleczkowska, 
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta 
Roszkowska, Aleksandra Maria Sigillewska, Mirosław Zawadzki

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Mirosław Chudecki, Mieczysław Szczerbakow

NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik
 
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek Pana Radnego 
Adama Sieńko nie uzyskał poparcia większości radnych. Za wnioskiem głosowało 6 radnych, przeciw 11,
a 2 radnych wstrzymało się od głosu. Następnie poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały /
3:45:47/.

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (12)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Alicja Dobrowolska, Aleksandra Kleczkowska, 
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta 
Roszkowska, Aleksandra Maria Sigillewska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (6)
Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam 
Sieńko, Marek Sznejder
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)



Mieczysław Szczerbakow
 
NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik
Pan Marcin  Kleczkowski  – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził,  że  uchwała  Nr II/21/18 w
sprawie  uchwalenia  Rocznego  Programu  Współpracy  Gminy  Miasta  Augustów  z organizacjami
pozarządowymi  oraz  podmiotami,  o  których  mowa  w  art.  3  ust.  3  ustawy  z 24 kwietnia  2003  r.  o
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2019 rok została podjęta /3:46:38/.

/Uchwała Nr II/21/18 stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt     5 w  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2018.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi  uchwały w sprawie zmian budżetu
miasta na rok 2018 /3:46:49/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2019. Udzielił głosu
Skarbnikowi Miasta /3:46:49/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały /3:47:12/. 

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy są pytania dotyczące projektu
uchwały. Głosów w dyskusji nie było i Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod glosowanie /
3:48:07/

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław 
Zawadzki

NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik
Pan Marcin  Kleczkowski  – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził,  że  uchwała  Nr II/22/18 w
sprawie zmian budżetu miasta na rok 2018 została podjęta /3:48:31/.

/Uchwała Nr II/22/18 stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt     5x  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Augustowa na lata 2018-2031.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2018-2031 /3:48:33/.
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie
przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta
Augustowa na lata 2018-203. Udzielił głosu Skarbnikowi Miasta /4:48:33/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta omówił przedłożony projekt uchwały /4:48:54/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy są pytania dotyczące projektu



uchwały. Głosów w dyskusji nie było i Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie /
3:50:04/.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
 
Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław 
Zawadzki

NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik
Pan Marcin  Kleczkowski  – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził,  że  uchwała  Nr II/23/18 w
sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2018-2031 została podjęta /
3:50:31/.

/Uchwała Nr II/23/18 stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt     6   
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  odpowiedziom  na  interpelacje  i zapytania  /
3:50:38/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obecnie Rada Miejska
przystąpi do rozpatrzenia punktu poświęconego odpowiedziom na interpelacje i zapytania. Przypomniał,
że  tak,  jak  powiedział  Pan  Mecenas,  obecnie  istnieje  ustawowy  obowiązek  udzielania  odpowiedzi
pisemnie. Przekazał, że pojawiły się takie spostrzeżenia, aby pomimo formalnego wymogu płynącego z
ustawy, interpelacje były również omawiane na sesjach Rady Miejskiej /3:50:38/.

Pan Mirosław Karolczuk –  Burmistrz  Miasta poinformował,  że  na  zapytania  Pani  Radnej  Izabeli
Agnieszki  Piaseckiej  udzieli  odpowiedzi  w  formie  pisemnej.  Wyjaśnił,  że  na  pozostałe  interpelacje
również odpowie na piśmie /3:51:43/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:52:40/.

Ad. pkt 7 
Przyjęcie  protokołów  z  obrad:  LIV/18  sesji  RM  z  5.11.2018  r.;  I  sesji  RM  z  19.11.2018  r.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przyjęciu protokołów z obrad: LIV/18 sesji RM z
5.11.2018 r.; I sesji RM z 19.11.2018 r. //3:52:53/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie 
przystąpi do rozpatrzenia punktu poświęconego przyjęciu protokołów z obrad LIV sesji RM z 5.11.2018 
r. i I sesji RM z 19.11.2018 r. Zapytał, czy są uwagi do protokołów. Uwag nie zgłoszono i Pan 
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z obrad LIV sesji RM z 5.11.2018 r.  /3:52:53/.

 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 



Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław 
Zawadzki

NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół z obrad I
sesji RM z 19.11.2018 r. /3:54:05/. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 
Rafał Harasim, Aleksandra Kleczkowska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, 
Dariusz Ostapowicz, Izabela Agnieszka Piasecka, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 
Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Mirosław 
Zawadzki

NIEOBECNI (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Walulik

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że protokół został przyjęty /
3:54:36/.
 
Ad.pkt     8   
Zapytania i wolne wnioski.
/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego zapytaniom i wolnym wnioskom /3:54:38/.
Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska obecnie
przystąpi do rozpatrzenia punktu poświęconego zapytaniom i wolnym wnioskom. Otworzył dyskusję /
3:54:38/.

W dyskusji zabrali głos:

Pani Radna Sylwia Bielawska /3:55:06/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:55:39/.

Pani Radna Sylwia Bielawska /3:55:45/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:55:59/.

Pani Radna Sylwia Bielawska /3:56:00/

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:56:05/.

Pan Radny Mirosław Chudecki /3:56:11/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:56:45/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /3:56:49/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:57:27/.



Pan Radny Mirosław Chudecki /3:57:33/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /3:57:43/.

Pan Radny Mirosław Chudecki /3:57:53/.

Głos w dyskusji /3:57:59/.

Pan Radny Mirosław Chudecki /3:58:06/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:58:19/.

Mieszkaniec /3:58:31/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:59:12/.

Mieszkaniec /3:59:37/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:59:43/.

Mieszkaniec /4:00:09/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:00:29/.

Mieszkaniec /4:00:44/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:00:48/.

Mieszkaniec /4:00:51/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:00:52/.

Mieszkaniec /4:00:53/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:00:54/.

Mieszkaniec /4:00:59/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:02:47/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /4:02:56/.

Głosy w dyskusji /4:03:03/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /4:03:03/.

Mieszkaniec /4:03:04/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /4:03:09/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /4:03:11/.

Mieszkaniec /4:03:20/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:04:25/.



Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /4:04:29/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:04:56/.

Pan Radny Tomasz Bukłaho /4:05:05/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:05:52/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /4:05:57/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:07:00/.

Pan Radny Tomasz Bukłaho /4:07:11/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:07:18/.

Pan  Radny  Dariusz  Ostapowicz zgłosił  wniosek,  aby  władze  miejskie  zwróciły  się  do  władz
powiatowych o określenie „wzajemnych relacji” w kwestii odśnieżania, posypywania ulic piaskiem w
sezonie  zimowym.  Chodzi  o  to,  że  służby  podległe  Miastu  i  podległe  Powiatowi  ze  sobą  nie
współpracują, a powinny współpracować dla dobra podmiotów, szczególnie mieszkańców /4:07:29/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:08:35/.

Mieszkaniec /4:08:53/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:09:53/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /4:09:57/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:10:35/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /4:10:40/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej wyznaczył wstępnie termin III sesji Rady
Miejskiej na 17 grudnia 2016 r. o godz. 14.00 /4:11:16/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:13:12/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /4:13:43/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:14:09/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:14:12/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /4:15:10/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:15:12/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:15:22/.

Pan Radny Tomasz Bukłaho /4:15:25/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:16:32/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:16:34/.



Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał z korespondencją, która 
wpłynęła do Rady Miejskiej za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej: z pismem 
ze Starostwa Powiatowego nawiązującego do inwestycji poczynionych na ul. Głowackiego 
i ul. Młodości; z pismem ratowników Centrum Sportu i Rekreacji; z pismem informującym o powołaniu 
Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości /4:16:45/.

Ad.pkt     9  
Zamknięcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego zamknięciu obrad /4:24:23/.
 
Man Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej po wyczerpaniu porządku obrad zamknął
obrady II sesji Rady Miejskiej w Augustowie /4:24:23/.
 
 

Przewodniczący
Rady Miejskiej w Augustowie

 
Marcin Kleczkowski

 

Przygotował(a): Beata Filipow

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

Nagranie rejestrujące obrad i dźwięk stanowi załącznik do niniejszego protokołu.


